
GrIFK 05 jääkiekkojoukkueen vanhempainkokouksen pöytäkirja 

Aika: 8.5.2017 klo 17.30  

Paikka: Kauniaisten jäähallin kahvila 

Läsnä:  

Markku Koivisto, Tuomas Valosaari, Timo Riihiranta, Jukka Viitalahti, Johan Skjäl, Timo 

Vepsäläinen, Jussi Virkkala, Mika Moberg, Marella Salonen, Mika Mollberg, Janne Paloheimo, 

Markus Routasalo, Marko Wikström, Olli Suominen, Stefan Kajanus, Eva Mäkelä, Pekka Soini, 

Matti Aaltonen, Kristo Turunen, Sanna Turunen, Marko Toivanen, Marcus Toiviainen, Lauri 

Leppä, Timo Lopperi, Miche Heimbürger, Jan-Eric Saarela, Pia Sohlberg-Laiho, Arto Oikarinen, 

Vesa Laiho, Ulla Leppä, Ari Kojo, Eija Repo 

Käsitellyt asiat: 

1. Joukkuejohtaja Markku Koivisto avasi kokouksen. Todettiin kokouksen sääntöjenmukaisuus 

ja päätösvaltaisuus. 

2. Valittiin Markku Koivisto kokouksen puheenjohtajaksi ja Timo Vepsäläinen sihteeriksi 

3. Valittiin Ulla Leppä pöytäkirjan tarkastajaksi sekä Marcus Toiviainen ja Jan-Eric Saarela 

ääntenlaskijoiksi. 

4. Tuomas Valosaari kävi läpi seuran menneen kauden, joka oli menestyksekäs. A juniorit 

onnistuivat loistavasti ja B juniorit pelasivat mestistä, kiekkokoulussa oli ennätysmäärä 

osallistujia. 

5. Markku Koivisto kävi läpi 05-kiekkojoukkueen menneen kauden ja kuinka toiminta vastasi 

suunnitelmiin, jotka kauden alussa asetettiin.  

Kaudella oli tapahtumia 451 ja tunteja yhteensä noin 1780. Joukkue pelasi suunnitellusti A, 

AA ja AAA – tasoilla. Kaudella pelattiin yhteensä noin 180-190 peliä, osallistui neljään 

turnaukseen sekä pelitällejä oli joka tasolla kolme. Joukkueen kesken oli myös muuta 

toimintaa kuten synttäreitä Hernesaaren kahviossa, vanhempien pikkujoulut sekä HIFK - peli. 

Kesäfudis on parhaillaan menossa. Joukkueessa on ollut muutama kiusaamistapaus, jotka on 

käsitelty. Joukkueenjohtaja totesi, että kiusaamiseen joukkueella on nollatoleranssi myös 

jatkossa. 

 

Kauden alussa uusia pelaajia liittyi joukkueeseen n.10. Pelaajien tulon myötä joukkueen koko 

kasvoin 46 pelaajaan, seuran määrittelemä maksimi pelaaja määrä/joukkue on 48 pelaajaa. 

Pelaajien liittyminen joukkueeseen onnistui hyvin. Kesken kauden joukkueen johdossa 

tapahtui muutoksia Janne Kalliolan luovuttua joukkueenjohtajan tehtävistä. Puheenjohtaja 

nosti erityisesti esiin, että Janne Kalliolan tekemä työ jojona on ollut joukkueen kannalta 

erittäin tärkeää.  

 

6. Ari Kojo antoi katsauksen mennen kauden urheilutoiminnasta. Harjoittelumotivaatio pitää tulla 

pelaajalta itseltään, siinä on osittain onnistuttu hyvin. Tehoja on nostettu ja harjoitukset olleet 

enemmän pelinomaisia. Pelejä oli noin 60/pelaaja. Tässä yhteydessä Matti Aaltonen avasi 

keskustelun tasojen välisestä hissiliikkeestä. Todettiin, että kaikkien peliryhmien välistä 

hissiliikettä ml maalivahtien kierto, pyritään lisäämään mahdollisuuksien mukaan.  

 

7. Tuomas Valosaari kertoi tulevan kauden (2017-2018) suunnitelmia sekä kertasi GrIFK 

pelaajapolun. Hän nosti esiin tulevalla kauden muutoksina mm erikoistilannepelaamisen sekä 

taklaukset. Todettiin, että 05-joukkue jatkaa kolmella peliryhmällä. Koko joukkueen leiriä on 

suunniteltu syksyllä Peurungalle, turnauksia suunnitellaan vähintään kahta per peliryhmä 



sekä mahdollisuuksien mukaan pelitällejä. Kartoitetaan kiinnostusta 

lihastasapainokartoitukseen.  

 

8. Keskusteltiin tulevan kauden (2017-2018) kolmen peliryhmän pelimatkoista ja kustannusten 

jakamisesta peliryhmäkohtaisesti. Keskustelun jälkeen todettiin, että tulevalla kaudella 

peliryhmät sekä suunnittelevat että toteuttavat itsenäisesti turnausmatkat ja pelitällit, 

toisistaan riippumatta. Pyritään kuitenkin etsimään turnauksia, jossa kaikki tasot (A, AA ja 

AAA) sekä etsitään tasapuolisesti kaikille tasoille pelitällejä.  

 

9. Vesa Laiho kertoi maalivahtien menneestä kaudesta; HIFK seurayhteisön testeissä neljä 

maalivahtia oli 6 parhaan joukossa ja kaikki 6 olivat keskiarvon paremmalla puolella. Hän 

totesi, että kukin henkilökohtainen kehittyminen edellyttää harjoitusaktiivisuuden nostamista. 

 

10. Keskusteltiin turnauksista ja erityisesti Mikkelin turnauksesta, jossa mukana olivat AA ja AAA 

peliryhmät. Todettiin, että alkuperäistä ajatusta, jossa Mikkelin turnaus oli tarkoitettu 

syyskokouksen päätösten mukaisesti AA ja AAA – ryhmille korvaamaan oman kotiturnauksen 

puuttuminen (johon osallistui A – ryhmä), ei koettu onnistuneena ratkaisuksi. Toteutus 

onnistui hyvin mutta tasapuolisuus kärsi. 

 

11. Todettiin, että kaudella 2017-2018 joukkueen valmentajana toimii Timo Riihiranta. Muut 

valmentajat ovat: Ari Kojo, Lauri Leppä, Jukka Viitalahti ja Marcus Toiviainen.  

 

Timo Riihiranta esittäytyi. Hänellä on monipuolinen kokemus, niin pelaajana kuin 

valmentajanakin. GrIFK issä hän on valmentanut C, B, A junioreita. Parhaillaan hän suorittaa 

Vierumäellä valmentajatutkintoa. Koulutukseltaan Timo on Personal trainer ja hieroja.  

 

Timo totesi, että hänen näkemyksensä mukaan valmennus on ollut laadukasta. Hän tulee 

erityisesti muuttamaan oheisharjoittelua, joka monipuolistuu. Lisäksi muutos tulee olemaan, 

että ennen treeniä tehdään aina mahdollisuuksien mukaan alkulämmittely ja jäätreenien 

jälkeen myös loppuvenyttely. 

 

Vastuuvalmentaja kohdistaa aikansa tasaisesti kaikkien peliryhmien välillä mutta mikäli joku 

ryhmä tarvitsee enemmän huomiota/ohjausta, Timo antaa ajastaan enemmän ko. ryhmälle. 

Peliryhmien välistä rotaatiota tullaan tekemään mahdollisuuksien mukaan, niin 

pelipaikkakohtaisesti mutta myös tasojen välillä. Lisätään ”pelaajat päättävät harjoituksia”. 

Lisäksi pyritään tekemään pelaajahaastattelut ja – testit toukokuun aikana. Kesän 

treeniohjelma käydään läpi myös toukokuussa. 

 

12. Todettiin, ettet isoja hankintoja ensikaudelle ole tässä vaiheessa tiedossa. 

 

13. Keskusteltiin lyhyesti erilaisista varainhankintamuodoista. Selvitetään ainakin 

joulukuusimyynti (Miche), Marathon tapahtuman juomahuoltopöytä (Ulla). Todettiin, että 

paidoissa olisi hyvää tilaa sponsoreille. 

 

14. Valittiin Johan Skjäl taloudenhoitajaksi, mahdollisuuksien mukaan Virpi Ala-Aho apuna. 

 

15. Valittiin huoltotiimiin Miche Heimbürger, Jan Erin Saarela, Klaus Järvinen sekä Timo Lopperi 

 

16. Johan Skjäl esitteli tulevan kauden budjetin. Isoin muutos, joka myös nostaa tulevan kauden 

kustannuksia, ovat uuden vastuuvalmentajan kulut. Keskustelun jälkeen hyväksyttiin 

kausimaksuksi 1750€ per pelaaja, joka sisältää valmennuksen, jäät sekä liiton sarjapelit. 

Peliryhmät maksavat itsenäisesti turnausmatkat ja pelitällimatkat. Tämä tarkoittaa, että 



ryhmäkohtaisesti on arvioitava mihin ko. ryhmä voi osallistua ja kuinka monta toimihenkilöä 

voidaan tapahtumaan (matka tai pelitälli) ottaa mukaan. Todettiin, että toimihenkilöillä on 

vapautus kahvilavuoroista ja osittainen vapautus kausimaksuista. Kausimaksun lisäksi 

jokainen perhe hankkii lisenssin ja vakuutuksen itse. Jos joku pelaaja lopettaa tai sairastuu, 

toimitaan seuran sääntöjen (säännöt: www.grifk.fi) mukaan maksujen osalta.  

Toppapuvut ja muut seura-asut tilataan Pia (S-L)n kautta mutta ne lunastetaan suoraan 

Sportti Thurmanilta.  

  

17. Valittiin tilintarkastajiksi poissaolevana Erkka Repo ja Klaus Järvinen 

 

18. Muut asiat; Keskusteltiin hyvin lyhyesti mahdollista Kanadan matkasta (ennen C-ikäluokkaa). 

Sovittiin, että Marella Salonen ja Pia Sohlberg-Laiho selvittävät Kanadan tai keski-Euroopan 

turnausmatkan vaihtoehtoja.  

 

19. Puheenjohtaja päätti kokouksen 19:30. 


